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Vragen van de leden Jadnanansing en Dijsselbloem (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het teruglopende 
aantal aanmeldingen voor pedagogische opleidingen (ingezonden 3 februari 
2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het persbericht van de HBO-raad «Studentenaan-
tallen HBO 2011–2012»? 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het feit dat het aantal studenten op pedagogische 
opleidingen in één jaar tijd met 7,8% is gedaald, mede in het licht van het 
verwachte tekort aan leraren vanaf 2017?1 

Vraag 3
Welke initiatieven worden er ondernomen om de instroom op de PABO2 en 
lerarenopleidingen te verhogen? 

Vraag 4
Welk signaal is er uitgegaan van het feit dat de eerste bezuinigingsmaatregel 
van dit kabinet de nullijn voor lerarensalarissen was? 

Vraag 5
Bent u bereid om de groeiende groep studenten aan lerarenopleidingen die al 
een opleiding in het hoger onderwijs achter de rug hebben, vrij te stellen van 
het veel hogere collegegeld voor een tweede studie? 

Vraag 6
Bent u bereid de groep studenten aan een pedagogische opleiding die 
ondertussen al werkzaam zijn, in het onderwijs of daarbuiten, vrij te stellen 
van de langstudeerdersboete? 

Vraag 7
Hoe gaat u, als u vasthoudt aan alle bezuinigingen en boetes, studenten 
motiveren tot een carrière in het onderwijs?

1 Zie nota Werken in het onderwijs 2012, p. 58 (Kamerstuk 27 923, nr. 17).
2 PABO: pedagogische academie basisonderwijs.
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